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PAOOR.0012.3.2.2025.NJO 
 
 

PROTOKÓŁ Nr 7/2025 
 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
Rady Miejskiej w Śremie odbytego  17 lutego 2025 r. o godz. 15:30 
w sali nr 24 Urzędu Miejskiego w Śremie, ul. Plac 20 Października 1. 

 
Przewodniczący Komisji zwołał posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury 

i Sportu Rady Miejskiej w Śremie na 17 lutego 2025 roku, zawiadomienie 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Posiedzeniu przewodniczył Radny – Tomasz Wojna, udział w nim wzięli 
Członkowie Komisji wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu.  

Ponadto w  posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

1. Barbara Jabłońska   –  Naczelnik Pionu Edukacji i Usług Społecznych, 

2. Rafał Wachowiak –  Prezes Zarządu Spółki Śremski Sport Sp. z o. o., 

3. Sławomir Ratajczak – Zastępca Burmistrza Śremu. 

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu kworum pozwalającego na 
podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 15:30 otworzył posiedzenie, 
powitał Członków Komisji oraz zgromadzonych Gości. 

 Następnie przedstawił porządek obrad. 
 

Porządek obrad: 
1. Przyjęcie protokołu 6/2025 z posiedzenia Komisji. 
2. Oferta Śremskiego Sportu dla  mieszkańców w roku 2025, ze 

szczególnym uwzględnieniem dzieci, młodzieży oraz seniorów.  
3. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 

 
Ad 1. Przyjęcie protokołu 6/2025 z posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Komisji przekazał, że do protokołu 6/2025 z ostatniego 
posiedzenia Komisji nie zgłoszono uwag.  

Wobec powyższego stwierdził, iż protokół z posiedzenia Komisji został 
przyjęty bez odczytywania. 

Na tym punkt zakończono.   
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2. Oferta Śremskiego Sportu dla  mieszkańców w roku 2025, ze szczególnym 
uwzględnieniem dzieci, młodzieży oraz seniorów.  
(Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 
 

Przewodniczący Komisji, poinformował, iż przygotowana oferta stanowiła 
załącznik do zawiadomienia o posiedzeniu komisji w związku z powyższym 
otworzył dyskusję w tym punkcie posiedzenia.  
 
W dyskusji głos zabrali.  
 
Przewodniczący Komisji Tomasz Wojna 
zapytał, czy Spółka Śremski Sport wdroży do swoich usług „nowe produkty”. 

Prezes Zarządu Spółko Śremski Sport Sp. z o. o.  Rafał Wachowiak  
odpowiedział, iż zmiany jakie wprowadził Śremski Sport to między, innymi 
rezygnacja z darmowych usług dla seniorów. Natomiast w ramach 
„rekompensaty” wprowadzono specjalne karnety dla seniorów za 
symboliczną kwotę, które cieszą się bardzo dużym zainteresowaniem wśród 
starszych mieszkańców. Następnie dodał, iż Spółka nie odstępuje od 
wspierania wszelkich inicjatyw, pomagając organizacjom i stowarzyszeniom, 
fundując nagrody w formie np. voucherów. W dalszej kolejności dodał, iż w 
umowie między gminą i Śremskim Sportem podjętej na mocy uchwały w 2022 
roku, Spółka ma umowę obowiązującą jeszcze przez 8 lat, która obliguje do 
świadczenia usług  dla mieszkańców finansowanych w ramach rekompensaty 
i  są to środki przeznaczone np. na naukę pływania dla szkół. Na koniec dodał, 
iż na wiosnę Śremski Sport przedstawi nową ofertę.  

Przewodniczący Komisji Tomasz Wojna  
zapytał, jak wygląda współpraca Śremskiego Sportu z podmiotami, które 
zajmują się sportem dzieci i młodzieży.    

Prezes Zarządu Spółko Śremski Sport Sp. z o. o.  Rafał Wachowiak  
odpowiedział, iż została podjęta próba spotkania ze Śremskim Związkiem 
Sportowym. Na spotkanie przybyło tylko troje nauczycieli w związku z 
powyższym nie udało się ustalić  wspólnego porozumienia.  

Przewodniczący Komisji Tomasz Wojna  
dodał, iż rozumie, że spółka jest otwarta na współpracę.  

Prezes Zarządu Spółko Śremski Sport Sp. z o. o.  Rafał Wachowiak  
odpowiedział, oczywiście. Dodał, iż Spółka kilka razy udostępniła salę 
Związkowi Sportowemu. Natomiast na ten moment nie ma wspólnej 
platformy.  
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Przewodniczący Komisji Tomasz Wojna  
zapytał, czy Spółka podjęła już jakieś parce i czy ma jakiś plan 
restrukturyzacyjny co do formy organizacyjnej, ponieważ jak wszystkim 
wiadomo typowe baseny nigdy nie będą się finansowały i zawsze będzie 
potrzebne wsparcie finansowe.  

Prezes Zarządu Spółko Śremski Sport Sp. z o. o.  Rafał Wachowiak  
odpowiedział, iż forma rekompensaty, która jest wypłacana każdego miesiąca  
zapewnia stabilizację i płynność finansową Spółki, która ma nawet zdolność 
inwestowania.   Następnie dodał, iż w Polsce wiele spółek funkcjonuje na takiej 
samej zasadzie. Taka forma polityki gminy jest prowadzona od 2023 roku. 
Dodał, iż ponadto Spółka cały czas stara się, aby wpracować dopuszczalny 
dochód.  W dalszej kolejności dodał, iż przyszłość Spółki należy oczywiście do 
właściciela, czyli gminy. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Wojna  
poprosił, o zabranie głosu Zastępcę Burmistrza. 

Zastępca Burmistrza Sławomir Ratajczak   
odpowiedział, iż gmina na ten moment nie ma planów przejścia Spółki na inną 
formę prawną. Wszelka zmiana powinna być poprzedzona motywem, póki co 
nie ma powodów do wprowadzania reformy. Natomiast można przeprowadzić 
restrukturyzację, ale w samej działalności Spółki co jest rolą Prezesa Zarządu.  

Przewodniczący Komisji Tomasz Wojna  
odpowiedział, iż w kwestii inwestycji sportowych, których ciągle brakuje to 
jest większe zapotrzebowanie, niż gmina ma zasób i to jest czynnik, który 
powinien być zwiększany i polepszany. Dodał, iż należy szukać rozwiązań, 
które zaspokoją potrzeby w  temacie życia społecznego i sportowego w 
gminie.  

Zastępca Burmistrza Sławomir Ratajczak  
dodał, iż oprócz Śremskiego Sportu do „bazy” zalicza się boiska szkolne i sale 
gimnastyczne w szkołach, które gmina udostępnia klubom. W przyszłości 
koszty związane z powyższymi działaniami gmina, planuje wyłączyć z kosztów 
szkoły.  

Radny Jakub Strzelec 
zapytał jaką rolę pełni oraz czy cieszy się zainteresowaniem  boisko 
wielofunkcyjne znajdujące się na terenie Śremskiego Sportu, które zostało 
oddane do użytku w roku ubiegłym.  

Prezes Zarządu Spółko Śremski Sport Sp. z o. o.  Rafał Wachowiak  
boisko zostało oddane do użytku 1 września 2024 r., na ten moment jest plan, 
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aby odbywały się na nim turnieje tenisowe, zawody koszykarskie i siatkarskie. 
Dodał, iż boisko jest gotowe i czeka na klientów, w tym roku Spółka chce je 
wypromować, ponieważ do tej pory nie było szczególnego zainteresowania.  

Radny Jakub Strzelec 
odpowiedział, iż rozumie, że najbliższy rok zweryfikuje opłacalność inwestycji. 
Następnie zapytał jaki był koszt jego budowy.  

Prezes Zarządu Spółko Śremski Sport Sp. z o. o.  Rafał Wachowiak  
odpowiedział, około 300 tys. zł.  

Radny Krzysztof Lewandowski  
odpowiedział, iż przedmiotowa inwestycja kosztowała ponad 1 mln zł czyli, 
boisko, kort, obejście, przygotowanie terenu  itp.  

Prezes Zarządu Spółko Śremski Sport Sp. z o. o.  Rafał Wachowiak  
odpowiedział, iż może przekazać na piśmie wyszczególnienie całej inwestycji.  

Przewodniczący Komisji Tomasz Wojna  
zapytał, czy radni mają pytania w kwestii pisma, które wpłynęło  ze 
Stowarzyszenia „ Pomocna Dłoń w Śremie” . 

Radny Krzysztof Lewandowski  
odpowiedział, na pytanie Radnego Jakuba Strzelca dot. boiska na obiekcie 
Śremski Sport. Dodał, iż powstało w związku z dużym zainteresowaniem 
środowiska tenisowego, które zgłaszało do gminy, iż jest deficyt kortów 
tenisowych w naszm mieście. Następnie wyjaśnił, iż początkowo zostały 
zaplanowane dwa korty z boiskiem wielofunkcyjnym, natomiast po podaniu 
do informacji publicznej, że boiska będą z nawierzchnią polipropylenową, 
środowisko tenisowe zwróciło uwagę, iż ta nawierzchnia nie nadaje się do gry 
w tenisa i nastąpiła modyfikacja, po której powstał jeden kort i dwa boiska co 
zwiększyło koszty inwestycji.  

Radny Jakub Strzelec  
podziękował za odpowiedź wyjaśniając, iż nie będzie kontynuował czy 
powyższą inwestycję można było zrealizować w inny sposób. 
 
Ad 3. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w tym punkcie posiedzenia. 

Dyskusja nie została podjęta. 
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Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Komisji – 
Tomasz Wojna podziękował za udział w posiedzeniu Komisji zaproszonym 
Gościom, Członkom Komisji, zamykając obrady o godz. 15:52. 

Na tym posiedzenie Komisji i protokół zakończono. 
 

Przewodniczył 
 

PRZEWODNICZĄCY 
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

Tomasz Wojna  
 
 
 
 
 
 
 
Załączniki: 

1) Zawiadomienie o komisji; 
2) Lista obecności Członków Komisji i lista obecności gości; 
3) Informacja - Oferta Śremskiego Sportu dla  mieszkańców w roku 2025, 

ze szczególnym uwzględnieniem dzieci, młodzieży oraz seniorów.  
 

 
 
Protokolant: 
Jolanta Napieralska  
Podinspektor  
 

 

 
 
 
 


